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Voorwoord van de voorzitter 
 

De laatste van het jaar 
Het zit er al bijna weer op, het jaar 2023. Natuurlijk 
kunnen we terugkijken, maar nog belangrijker is het 
vooruitkijken en vooruitplannen. 
Want 2024 begint weer met nieuwe uitdagingen. 
Zoals jullie allemaal wel weten uiteraard het afscheid 
van Ard op 28 december. Er zal weer hard gewerkt 
moeten worden om ons optreden, in deze met veel 
muziek en zang ingevulde avond, tot een topavond te 
maken. Daar zal van een ieder weer het nodige 
gevraagd worden, ook van de mensen die achter de 
schermen in allerlei werkgroepjes zitten. Ik heb daar 
het volste vertrouwen in en hoop jullie ook zodat dit 
een geweldige avond zal worden waar menigeen nog 
lang over na zal praten. 
Daarnaast zijn er nog diverse andere optredens, 

waarmee de Evenementencommissie druk in de weer is. Zodra daar meer van bekend 
is, zal dat aan jullie ook gemaild worden. 
Zoals de meesten van jullie wel weten zijn we begonnen aan de zoektocht naar een 
nieuwe dirigent/muzikaal leider. Peter Prins zal daar elders in deze nieuwsbrief wat 
meer over vertellen. 
Er is één ding, waar ik nog wel even aandacht voor vraag en dat is de bezetting van 
de verschillende commissies. Er is beslist nog dringend behoefte bij diverse 
commissies aan versterking. Schroom niet en ga desnoods een paar keer op stage 
meelopen met zo'n commissie. Dan krijg je een indruk of dit iets voor jou is. Ik hoor 
veel te vaak: “dat is niks voor mij” en “daar heb ik geen tijd voor”. Het koor is van ons 
allemaal en we kunnen, behalve het zingen, er ook nog een andere bijdrage aan 
leveren, zodat ons koor ook in de toekomst een solide basis heeft in allerlei 
commissies. 
 
Ik wil een bijzonder dankjewel uitspreken aan al onze sponsoren, die ons in 2023 
hebben gesteund en hoop dat wij hen, ook voor de toekomst, weer tot onze 
steunpilaren mogen rekenen. 
 

Rest mij nog om jullie allemaal te bedanken voor jullie inzet het afgelopen jaar en 
alvast een gezond en voorspoedig 2024 toe te wensen met vele muzikale 
hoogtepunten. 
 

Jullie allen: FIJNE FEESTDAGEN!! 
 
Herman Padberg 



KERSTMIS 2023 
Denk niet wit, denk niet zwart, denk niet zwart-wit 
Denk niet wit, denk niet zwart, denk niet zwart-wit 
Maar in de kleur van je hart, maar in de kleur van je hart  

 

Zo maar enkele zinnen uit een lied van Frank Boeijen, maar wel met woorden die een 
diepere betekenis hebben. Woorden waar je over gaat nadenken en die mij hebben 
geïnspireerd bij het maken van dit schilderij. 
 
Kerstmis is een periode van feestvieren. Velen vieren feest omdat er eeuwen geleden 
een kindeke is geboren in een stal in Bethlehem. Anderen beleven het op hun eigen 
manier. Diensten worden bezocht door diegenen die daar behoefte aan hebben, maar 
vooral wordt er gevierd met kerstmis. Families, vrienden en bekenden zoeken elkaar 
op om samen het kerstfeest te vieren. Hapje en een drankje bij de versierde 
kerstboom en ook de nodige cadeaus ontbreken daar niet bij. Gezelligheid staat 
voorop. Maar er valt helaas niet overal wat te vieren. 
 
Kerstmis is ook een periode van bezinning.  
Het is goed om gedurende de kerstperiode even stil te staan bij wat er het afgelopen 
jaar allemaal heeft plaatsgevonden. Wij leven momenteel in een wereld van oorlogen 
en vetes. Hele volksstammen worden vermoord en opgejaagd. Mensen met een 
andere kleur, geloofsovertuiging of geaardheid worden geminacht en vervloekt. 
Waarom, waarom eigenlijk? Kan iemand er iets aan doen waar zijn of haar wiegje 
heeft gestaan? Kan iemand er iets aan doen dat hij of zij geboren is met een 
geaardheid die niet overeenkomt met wat “men” normaal vindt? Nee, natuurlijk niet, 
maar er kan wel iets gedaan worden aan hoe wij ons gedragen ten opzicht van die 
medemens. Het heeft te maken met tolerantie en verdraagzaamheid. Daar ontbreekt 
het in vele gevallen aan. Dat moet anders kunnen, dus: 
 
“Denk niet wit, denk niet zwart, denk niet zwartwit. Maar in de kleur van je hart” 
 
Ik wens iedereen met dit gezegde in gedachten hele fijne kerstdagen en een gelukkig 
nieuwjaar. 
 
Bennie Wielens 



Vacatureprocedure voor nieuwe dirigent geopend 
We weten inmiddels allemaal dat eind 2024 tijdens ‘Night of the 
Proms’ in Buurse, onze dirigent Ard afscheid zal nemen van het 
koor. Dat zal gebeuren in zijn vertrouwde Buurse met een 
avondvullend muziekprogramma. 
Ard is vanaf de oprichting van het koor in 2011 de dirigent 
geweest en hij heeft, mede met zijn vriend en onze vaste 
begeleider John Gaasbeek, het koor naar een hoger level 
gebracht. Zijn zelfgemaakte arrangementen zijn daar een goed 
voorbeeld van. We zijn inmiddels een graag geziene gast bij een 
optreden en hebben een zeer goede naam opgebouwd. 

Zoals zo vaak komen aan mooie dingen soms een eind. 
De professional zoals hij was, zal een zoektocht naar een goede vervanger zeker niet 
gemakkelijk maken en zelfs een hele klus worden. De vacature voor een nieuwe dirigent is 
inmiddels geopend en binnenkort zullen de eerste gesprekken plaats vinden met mogelijk 
geschikte kandidaten. 
En mocht daar concreets iets uitkomen, dan zullen de leden uiteraard op de hoogte worden 
gehouden. Want zij beslissen tenslotte wie per 1 januari 2025 op de bok komt te staan. 
 
Het bestuur 
 
 
 

 

Daar doe je het voor......  
Je kent het wel wanneer je bijvoorbeeld aan het grasmaaien 
bent... Het voortdurend neuriën van het laatste lied wat je te 
binnen schiet. Telkens weer komt een melodie in je op. Zo 
ook bij mij wanneer ik met onze Livio-zangers huiswaarts 
keer. Of het nu "De Postkoets" van de Selvera’s is of Gérhard 
Wendlands "Tanze mit mir in den Morgen". Met veel plezier 
zingen we elke veertien dagen in Het Saalmerink, onder de 
bezielende leiding van Harry ter Wierik. Ton Engelbarts 
completeerde de liederen-mappen voor ons zodat we een 
ordentelijke en strakke uitvoering kunnen geven. Nieuw is 
ook dat de toehoorders bepaalde tekststrofen mee kunnen 
zingen, hetgeen veelvuldig gebeurt. Dat komt natuurlijk de 
sfeer ten goede. De vaste klanten melden zich reeds ruim 
voor de aanvangstijd op hun vaste plek. Na verloop van tijd 
mis je een bekend gezicht... Maar ook een enkele keer een 
nieuw gezicht... Een nieuwe bewoonster, ruim op leeftijd, zo 
ook enkele weken geleden.... Een mantelzorgster plaatst haar 
aan de tafel, waar nog twee plekjes vrij zijn. Eerst wat 
onwennig, maar toch even later allen aan tafel hand in hand 
keurig onze melodieën volgend... Prachtig! 
Daar doen we het voor.... Toch? 
 
Jan ten Asbroek 
 

 
 

 
We  moeten  de  muziek  van  het  leven  horen. 
De  meeste  horen  alleen  de  wanklanken. 

Anoniem 
 



 
   Sinds de coronapandemie is onderstaande rubriek vervallen. Nu pakken we deze weer op!
 

 

   

   Hallo Mark Bomkamp
  bij de optredens
  de ClipperS Crew Singers. We zouden onder normale omstandigheden 
  want klimmen 
  mist van vandaag zien we 

 
   
Hoe ben je met de ClipperS Crew in contact gekomen?
“Tijdens een uitvoering jaren geleden 
Revue in zaal Winkelman, waarvoor ik al enkele jaren licht en geluid regelde, kwam ik aan de 
praat met Ard Weeink. Hij gooide toen een balle
geluidsman bij de ClipperS wilde worden. Het koor had toen al een paar optredens gehad, 
maar Ard vond dat het geluid wel wat te wensen overliet. Ik heb er ten een tijdje over 
nagedacht en heb een paar keer repetities b
vinden. Wat ik zag en hoorde op die repetities beviel me wel en dus heb ik ja gezegd.”
 
Wat ik zie bij een optreden, waar jouw medewerking noodzakelijk is, is dat je als een 
eenling ergens in een hoekje zit.
iedere keer wel even gezegd 
het geheel hebt als ‘geluidsman’, maar dat klinkt toch 
anders dan ‘onze dirigent’ of ‘aan de piano’.
“Nou ja, ik weet dat ik niet vooraan sta. Maar dat hoeft ook 
niet. De contacten met Ard en John zijn uitstekend. Dat geldt 
ook voor de samenwerking met de leden van de opbouwploeg 
onder aanvoering van Gerard Scharenborg en Ton Engelbarts. 
Die weten waar alle apparatuur precies mo
mij niet mee hoef te bemoeien. Dan zijn we na pakweg 
anderhalf uur wel klaar met het opbouwen. Wat anders wordt 
het zoals met het multimediaal optreden onlangs in De 
Kappen. Dan moet geluid en licht in elkaar worden 
geschoven: spreektaal, zang, muziek, film en belichting. Dat 
vraagt in tijd heel wat meer voorbereiding.”
“Ik ervaar best veel waardering. Van Ard, John en de 
regelmatig komt er ook een koorlid langs, die even zegt dat het allemaal fijn is gegaa
mag dan wel ergens achteraf zitten, maar daar houdt het ook wel mee op.”
 
Mark Bomkamp, 28 jaar, woonachtig in Buurse. Hij was op jonge leeftijd al gefascineerd door 
muziek. Dat resulteerde in een, zoals hij het zelf zegt, ‘hobby
verjaardagen van vrienden en bekenden. Later ook op feesten en partijtjes. “Daar kreeg ik ook 
de smaak te pakken om te experimenten met licht en geluid.” Na zijn studiejaren kwam hij 
terecht bij Detilux in Hengelo, een bedrijf dat geluids
verhuurt. Mark ‘deed’ de afdelingen licht en geluid. In 2019 vertrok hij 
de gang. Al snel werd hij benaderd voor de verzorging van licht en geluid op congressen, 
festivals of tal van bedrijfsactiviteiten. Een aantal bedrijven werd
hele jaar door was zijn orderportefeuille goed gevuld, in de zomer wat meer dan in de winter. 
Tot de corona de kop op stak en die sector op z’n gat viel. “Gelukkig kende ik Johan Bos en 
kon ik twee dagen per week bij hem als keukenmonteur werken. 
andere dagen is Mark weer licht
2024 weer aan de gang mag bij de Buurser Revue en da
dertien voorstellingen door Twente en de Achterhoek met het revuegezelschap Gewoon Aans. 
 
Willy Rikkers 

Sinds de coronapandemie is onderstaande rubriek vervallen. Nu pakken we deze weer op!
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Uitstekend optreden van ClipperS Crew Singers in De Daele van Erve Kots 
Het podium is een beetje aan de krappe kant. Ondanks dat het koor bij lange niet op volle 
sterkte is, want slechts 39 leden geven acte de présence. Het is desondanks zo krap, dat onder 
meer de gebruikelijke figuurlijke scheidslijn tussen de baritons en bassen verdwijnt en enkele 
baritons hun heil niet in de eigen groep, maar tussen de bassen moeten zoeken. Maar dat 
blijkt, achteraf, best te kunnen en doet geen afbreuk aan de zangprestaties. 
Het is zaterdag 30 september als ons koor kennis maakt met De Daele van Erve Kots in 
Lievelde. Voor de meeste zangers is het de eerste keer dat ze daar komen en ze kijken zich de 
ogen uit. Misschien ook door de aanwezigheid van een jong bruidspaar….. 
 
De afdeling Groenlo van de gezamenlijke ouderenverenigingen in Oost Gelre heeft ClipperS 
Crew Singers gevraagd hun jaarlijkse gezellige middag op te luisteren met een concert. Het is 
de vierde keer dat de ouderenorganisaties een dergelijke middag organiseren. En na afloop 
verklapt de voorzitter van de organiserende afdeling dat het ‘de meest geslaagde middag tot 
nu toe’ is geworden. Daar kan hij wel eens gelijk in hebben want, na een ietwat afwachtend 
begin, ontspannen de ongeveer 300 luisteraars in de overvolle zaal zich steeds meer. En 
steeds meer toehoorders reageren positief op de ‘uitnodigingen’ van dirigent Ard om mee te 
zingen, ritmisch te klappen of de armen in de lucht te steken. 
Het groeiende enthousiasme van het publiek zal ongetwijfeld hebben bijgedragen aan het 
zangniveau van de koorleden. Want dat het ook een prima middagje wordt voor de ClipperS 
Crew Singers blijkt uit de vele opgestoken duimen, die Ard na een lied richting de zangers 
stuurt. Ook het optreden van Alexandra, die muzikaal ondersteund wordt door – wie anders 
dan – John Gaasbeek, is van grote klasse. Hun repertoire van veelal oude, maar zeer bekende 
liederen, draagt er toe bij dat iedereen vol aandacht op de stoel blijft zitten en niet schroomt 
uit volle borst mee te zingen. 
 
Op de eerste repetitie na Erve Kots bevestigt Ard nog eens zijn tevredenheid over de geleverde 
prestatie. Hij beloont het koor, net als na elk optreden, met een cijfer. Vaak komt hij, kritisch 
als hij is, tot een 7. Een enkele keer een 6 of een 8. Maar nu geeft hij zonder aarzeling een 9. 
 
Willy Rikkers 



 
Bezoeker De Mattelier: ‘Ik heb al heel lang niet meer zo’n mooie middag gehad’ 
De complimenten na afloop van het concert in De Mattelier vlogen op zaterdag 21 oktober door 
de verschillende ruimtes van het Groenlose cultureel centrum. Ongeveer 250 bezoekers van 
het concert van het dameskoor Songs4All en ons eigen ClipperS Crew Singers waren zonder 
uitzondering meer dan tevreden over het ten gehore gebrachte. Dat er, in ieder geval bij ons 
eigen koor, af en toe iets niet helemaal goed ging, werd niet opgemerkt. Of men nam het voor 
lief en liet hetgeen wel vlekkeloos werd gezongen prevaleren. Eén van de gasten was wel heel 
complimenteus: ‘Ik heb al heel lang niet meer zo’n mooie middag gehad’ liet hij zich tegenover 
één van onze zangers ontvallen. 
Of alle dames van Songs4All ook onvoorwaardelijk hebben genoten van ons optreden mag je 
wel aannemen, hoewel de allereerste kennismaking waarschijnlijk iets minder positief was. 
Toen wij tijdens de soundcheck, en voor de eerste keer samen zongen, ‘Seemann’ inzetten, 
schrokken meerdere dames zich een hoedje. Een aantal dook in elkaar, vermoedelijk door het 
machtige geluid dat plotseling over hen werd 
uitgestort. Dat waren zij duidelijk niet gewend, 
maar wat later konden zij er wel om lachen. En 
het samen zingen van dit aloude zeemanslied 
verliep vervolgens voortreffelijk. 
Een ‘topper’ werd ook onze première van Rock 
Mi, met Herman Padberg en Ruurd Zandstra in 
de hoofdrollen, compleet met Lederhose en 
harmonica. Zoals gebruikelijk volgde er op de 
eerste repetitie een analyse van Ard. Hij vond 
het een goede middag voor ons koor. Over all 
gezien dus een succesvol optreden. Ard gaf ons 
daarvoor het cijfer 7. ‘Sommige dingen gingen 
heel erg goed, sommige niet helemaal goed. 
Met name het Marmor, Stein und Eisen bricht 
liep niet zoals het moest,’ aldus Ard. Band en 
koor liepen op een gegeven moment niet gelijk 
op. ‘Maar dankzij John heeft vrijwel niemand 
daar iets van gemerkt,’ zei Ard. ‘Als je op zo’n 
moment stopt, weet iedereen het dat het fout 
zit. Maar John had de goede geest, stopte de 
band en ging op de piano verder. Dat heeft ons 
echt gered.’ 
Het optreden in De Mattelier krijgt misschien 
een vervolg in Denekamp, begin volgend jaar. 
 
Willy Rikkers 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Zing, dans, acteer, 

in een theatervoorstelling onder de titel “
Haaksbergen(zie hieronder), samen met een kleine greep uit de foto’s die door de leden van de Fotogroep 
Haaksbergen gemaakt zijn, geeft een voldoende indruk van deze voorstelling.
De geluiden van het publiek, dat na afloop bij de nazit nog een glaasje dronk, waren positief. De enige 
negatieve opmerkingen betroffen de tijdsduur van de voorstelling: het had wel wat langer mogen duren. 
Niet verkeerd toch?  
Voor ons blijft de vraag: is zo’n multimedia voorste
de beantwoording van die vraag te helpen stelden we deze vraag met een aantal subvragen, aan de pas 
opgerichte klankbordgroep.   
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Een vakantie
 

acteer

vertel

Zing, dans, acteer, film en vertel
in een theatervoorstelling onder de titel “Een vakantie om nooit te vergeten”. Een artikel van Willy in Rond 

, samen met een kleine greep uit de foto’s die door de leden van de Fotogroep 
Haaksbergen gemaakt zijn, geeft een voldoende indruk van deze voorstelling. 
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negatieve opmerkingen betroffen de tijdsduur van de voorstelling: het had wel wat langer mogen duren. 

Voor ons blijft de vraag: is zo’n multimedia voorstelling voor herhaling vatbaar? Om ons  (het bestuur) bij 
de beantwoording van die vraag te helpen stelden we deze vraag met een aantal subvragen, aan de pas 
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Een greep uit de 200+ foto’s die leden van de Fotogroep 
Haaksbergen maakte.

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Met dank aan:  

Cultuurfonds,  Stichting Leppink

Stimuleringsfonds RABO Enschede

Gemeente Haaksbergen, Wilderink Lastechniek,

Cultuurcoalitie Haaksbergen, 

Willem Willinkfonds,  

VSB Fonds, Rouwenhorst Installatietechniek

Een greep uit de 200+ foto’s die leden van de Fotogroep 
Haaksbergen maakte. 

      

Cultuurfonds,  Stichting Leppink-Postuma,  

Stimuleringsfonds RABO Enschede-Haaksbergen, 

Gemeente Haaksbergen, Wilderink Lastechniek, 

Cultuurcoalitie Haaksbergen,  

VSB Fonds, Rouwenhorst Installatietechniek 

Een greep uit de 200+ foto’s die leden van de Fotogroep  



Rabo ClubSupport levert mooi bedrag op 
Er zijn van die maandagen dat de repetitie een 
andere opening kent dan gebruikelijk: het toezingen 
van jarigen. Maandag 9 oktober was zo’n bijzondere 
dag. We kregen namelijk weer bezoek van Sander 
Scharenborg, zoon van onze bariton Gerard, die dit 
keer vergezeld werd door zijn partner. De – in 
dienstjaren – oudere leden weten dan wat er als 
eerste op het programma staat. Want Sander komt 
namens de Rabobank. Daarom heet voorzitter 
Herman Padberg de gasten met een aantal 
vriendelijke woorden welkom en verklapt alvast dat de gasten ‘iets leuks’ meebrengen. 
Op zijn beurt zegt Sander dat de zangers op hun beurt, tijdens de actie Rabo Clubsupport in de 
net voorbije maand, hun best hebben gedaan en dat dit beloond is geworden met een cheque 
ter waarde van 505,23 euro. En dat het bedrag binnenkort wordt bijgeschreven op het 
rekeningnummer van de ClipperS Crew Singers. Daarna krijgt Herman de cheque overhandigd, 
omdat penningmeester Hans Jansen wat slecht ter been is. Maar via Herman krijgt hij 
uiteindelijk het waardevolle papier toch te pakken…. 
In 2022 was de cheque € 461,38 groot en nog een jaar eerder € 475,52. Het jaar 2020 staat 
echter te boek als de topper, toen er een cheque van € 758,09 euro werd uitgereikt. 
 
Dus het loont om als rekeninghouder bij de Rabobank je even aan te melden als lid. 
Dan mag je volgend jaar ook meedoen aan de verdeling van een stukje winst van 
deze bank. 
 

Willy Rikkers 
 
 

 
CCS verwelkomt nieuwe sponsor: Installatiebedrijf Michorius 
Michorius Installatiebedrijf, waar vakbekwaamheid, servicegerichtheid en klantvriendelijkheid 
hoog in het vaandel staan. Dat zegt Yvonne Michorius, echtgenote van Pascal, als ze wordt 
gevraagd de belangrijkste kernwaarden van dit familiebedrijf kort samen te vatten. 
Door het vroege overlijden van de vader van Pascal, stond hij er al jong alleen voor. Het waren 
roerige tijden, maar samen hebben ze de obstakels overwonnen en staan ze waar ze nu staan 
met hun mooie bedrijf. 
Yvonne begon destijds op de zaterdagen en zorgde dat de werkplaats er schoon en opgeruimd 
uitzag. Later was ze te vinden op de werkvloer en hielp mee met het plaatsen van radiatoren 
en vloerverwarming. Sinds enige tijd mogen ze zich ook officieel Quooker- en Waterontharder-
specialist noemen,  waar ze trots op zijn. Echte ondernemers dus, met als motto: “Groot 
geworden door klein te blijven”, een mooie uitspraak. Ze wonen dicht bij het bedrijf, makkelijk 
om 's avonds eventueel nog noodzakelijke werkzaamheden af te ronden. 
Alleen maar werken werd door de kinderen echter niet altijd gewaardeerd, maar dat gaat nu 
een stuk beter en kunnen ze ook genieten van wat vrije tijd om mooie fietstochten te maken, 
het liefst in hun favoriete Limburg. 
Het gaat goed met het bedrijf, mede door een goede werksfeer en betrokkenheid van de 
leidinggevende ten opzichte van de werknemers. Over de eventuele toekomst plannen is 
Yvonne wat vaag. Eerst het bedrijf verder voortzetten met alle nieuwe regels en voorwaarden 
en dan, wie weet, een leuke B&B starten, want koken en met mensen omgaan, is haar op het 
lijf geschreven. 
Ze draagt de CCS een warm hart toe en sponsorde ons spontaan voor twee jaar. Mede door 
deze gelden konden weer 2 nieuwe geluidboxen aangeschaft worden, waar het koor veel 
plezier aan beleeft. 
Wie weet wat er voor de toekomst nog mogelijk is met deze zeer plezierige samenwerking. 
Wij, de ClipperS Crew Singers, wensen de familie alle goeds, zowel zakelijk als privé. 
 
Karel van der Lecq 



Zingen in een kerk: 
voor veel zangers 
een verademing 
Menigeen heeft zondag 10 
december een paar 
grandioze ervaringen 
opgedaan. In het kader 
van Noabermuziek mocht 
CCS zingen in de 
Protestantse kerk aan de 
Von Heijdenstraat. Dat 
veel leden voor het eerst in 
deze Waterstaatskerk 
kwamen is al een belevenis 
op zich, maar zingen in 
een kerk deden de 
meesten ook voor het 
eerst. En hebben ervaren 
hoe gemakkelijk het 
zingen in zo’n gebouw gaat 
en wat een geweldige 
akoestiek daarin zit. En dat 
de zang mooier wordt als 
je het volume binnen de 
perken weet te houden. De 
nummers Slavenkoor en 
Conquest of Paradise 
waren daar de opvallende 
voorbeelden van en 
werden pareltjes voor 
zangers en toehoorders. 
Over toehoorders 
gesproken: vooraf waren 
er best wel wat twijfels 

over met name het aantal toeschouwers dat op de drie optredens van amper een half uurtje af 
zou komen. Maar dat viel heel erg mee. Naar schatting zijn er zo’n driehonderd luisteraars 
geweest. Het eerste optreden werd het drukst bezocht, het derde het minst, maar toen zaten 
er toch nog wel een zestigtal in de banken of op de stoelen. 
En het koor heeft geleerd hoe kort een half uur is: het vastgestelde programma met acht 
liederen (plus een eventuele toegift) duurde ruim drie kwartier. Inclusief de aankondiging van 
elk te zingen lied. Dus zijn er liederen geschrapt voor het tweede en derde optreden, terwijl 
ook de aankondigingen geminimaliseerd zijn. Iedereen was na afloop zeer tevreden en dat 
misschien wel het allerbelangrijkst. 
           Willy Rikkers 
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